



Potato processing line

土豆加工线



Potato washing processing line

土豆清洗线

The production line is composed of hoisting system, peeling cleaning, picking, cutting, hoisting system, removing impurities and washing. It can be used to make potato, sweet potato, carrot and so on.

1. The whole process is based on technology accepted world-wide, modifications are incorporated to meet local conditions.
2. The electric potato fresh making machine has low investment and high benefit.
3. potato french machinery energy saving, small size, easy maintenance.
4. Professional personnel gives full-course guidance and installation, and we also provide free training for operators.

该生产线由吊装系统、去皮清洗、拾取、切割、吊装系统、除杂、清洗等组成。可以用来制作土豆、甘薯、胡萝卜等。

1. 整个过程以世界通行的技术为基础，根据当地条件进行修改。
2. 本发明投资少，效益高。
3. 土豆法机节能，体积小，维修方便。
4. 专业人员全程指导安装，并免费培训操作人员。



Vortex cleaning machine

涡流清洗机

The vortex cleaning machine is suitable for continuous cleaning of leaf vegetables in large batches, such as: cabbage, cabbage, spinach, etc. Tumble spiral water flow cleaning is mainly used, supplemented by bubble cleaning, which can be very well cleaned to each side of the vegetable leaves without damaging the leaves. The discharging action is sent by the vibrating discharging machine, and there is a water flow adjustment valve next to the machine, which is easy to operate. It is a supermarket agribusiness enterprise such as supermarkets, clean vegetable distribution, farmers market, etc.; prison schools, troops, corporate canteens, meal trusteeship and other group meal enterprises; The best choice for large and medium enterprises such as central kitchen.

涡流清洗机适用于叶菜大批量连续式清洗,如:白菜、高丽菜、菠菜等。采用翻滚式螺旋形水流清洗为主,加以气泡式清洗为辅,可非常好地清洗到菜叶的每一面,不损伤叶子。出料动作由振动出料机送出,机台旁有水流调整阀,操作容易,是超市、净菜配送、农贸市场等超市农产企业;监狱学校、部队、企业食堂、膳食托管等团餐企业;中央厨房等中大型企业的最佳选择。

